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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ i2ényl ő kérdés !

dr . Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Hende Csaba honvédelmi
miniszterhez

„A Mi-8-as helikopterek balesetmentesen repültek? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt hónapokban több sajnálatos „repül őesemény” is történt . Mint emlékezetes két Gripen típus ú
vadászrepül őgép összetört és egy Jak-52-es oktatógép pedig kigyulladt . A balesetekben a h ősie s
helytállást tanúsító pilóták közül többen súlyos sérüléseket szenvedtek .

Szerencsére a helikopterek tekintetében ilyen megrázó eseményekrő l nem lehetett hallani . Kérdezem
Miniszter Urat, hogy az elmúlt másfél évben a Magyar Honvédség Mi-8-as és Mi-17-es helikoptere i
valóban balesetmentesen repültek? 2014 . január 1 . óta Mi-8-as vagy Mi-17-es helikopter kényszerült-e
kényszerleszállásra, illetve történt-e említést érdemlő egyéb „repülőesemény” ?

Budapest, 2015 . július oLf)

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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